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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od VIII. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 19.09.2023, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období som sa od konania septembrového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ 

Košice-Staré Mesto intenzívne venoval riešeniu dôležitých problémov mestskej časti, resp. ako 

mestský poslanec, aj mesta.  

 

So zástupcami spoločnosti Kosit, a. s. som rokoval o systéme zimnej údržby v mestskej časti, s 

riaditeľkou Krajského pamiatkového úradu v Košiciach sme rokovali o nedodržiavaní schváleného 

generelu v pamiatkovej zóne a možnostiach pamiatkarov zastaviť zhoršujúci sa stav.  

 

S riaditeľom Bytového podniku mesta Košice sme na pracovnom stretnutí rokovali o postupe prác 

pri rekonštrukcii dlažby v centre mesta. Na návšteve v sídle Arcidiecéznej charity Košice na 

Bosákovej ulici sme s jej vedením rokovali o pokračovaní spolupráce pri zamestnávaní klientov a 

nutnosti rozšírenia ubytovacích služieb a výstavby nových objektov, ktoré si vyžaduje stúpajúci počet 

ľudí bez domova. 

 

Ako mestský i krajský poslanec a starosta som sa zúčastňoval na mnohých pracovných rokovaniach 

k príprave rozpočtu mestskej časti, mesta Košice i Košického samosprávneho kraja.  

 

Zúčastnil som sa na stretnutí s investorom CTR WatsoNova, ktorý v areáli Východoslovenských 

tlačiarní plánuje vybudovať novú polyfunkčnú štvrť. 

 

Na Regionálnom úrade verejného zdravotníctva (RÚVZ) v Košiciach sme na pracovnom stretnutí 

riešili problematiku rušenia nočného kľudu gastro prevádzkami v centrálnej zóne. 

 

Na pozvanie členov Lions klubu som sa zúčastnil na oslave výročia založenia košickej pobočky v 

GES klube. 

 

Na pracovnom stretnutí v sobášnej sieni sme so synom autora projektu Pavla Merjavého rokovali o 

možnostiach a limitoch rekonštrukcie i doplnenia výťahu i hygienických zariadení. 

 

Na niekoľkých pracovných poradách s riaditeľkami staromestských materských škôl sme preberali 

aktuálne problémy, ale aj ďalšie smerovanie a ekonomickú situáciu. 

 

V sobášnej sieni sme na dvoch slávnostných podujatiach blahoželali staromestským jubilantom. 

Zúčastnil som sa aj na celomestskom podujatí pre seniorov pri príležitosti mesiaca úcty k starším.  

 

Absolvoval som pracovné stretnutie so splnomocnencom primátora na komunikáciu mesta s 

mestskými časťami.  

 

Zúčastnil som sa kolokvia na premenovanie Námestia osloboditeľov zloženého z odborníkov z 

rôznych inštitúcií a členov petičného výboru.  

 

Na pracovných poradách s výborom Denného centra seniorov sme rokovali o pripravovanej zmene 

štatútu. 

 

Absolvoval som niekoľko pracovných stretnutí v súvislosti s organizáciou Staromestských 

vianočných trhov na Dominikánskom námestí, ktoré sme otvorili koncom novembra. 

 

Aktívne som sa zapojil do športovo-motoristickej akcie Staromestská jazda zručnosti, ktorú podporila 

aj Komisia kultúry, školstva a športu.  

 



 

2 

 

S riaditeľom Strednej odbornej školy technickej na Kukučínovej ulici sme rokovali o spolupráci pri 

využívaní žiakov počas praxe na prácach pre MČ, ale aj o rozvoji remesiel.  

 

Zúčastnil som sa na slávnostnom otvorení Generálneho konzulátu Maďarska v Košiciach, na ktorom 

bol prítomný osobne aj minister zahraničných vecí Maďarska. 

 

Počas Dňa otvorených dverí na miestnom úrade, ktorý sme zorganizovali v spolupráci s turistickým 

sprievodcom Milanom Kolcunom, som vo svojej kancelárii privítal deti z materských škôl i 

dospelých, ktorí prišli na komentovanú prehliadku.  

 

Pozdravil som a poďakoval sa všetkým darcom na Staromestskej kvapke krvi i kolektívu Národnej 

transfúznej službe.  

 

Na pracovnom rokovaní s riaditeľom Úradu sociálnych vecí a rodiny v Košiciach sme rokovali o 

pokračovaní spolupráce vo využívaní pracovníkov pre VPP a o ich prínose pre mestskú časť. 

 

S podnikateľom Imeri Ramim sme na stretnutí rokovali o schátranej budove na Poštovej ulici, ktorú 

vlastní, a o možnostiach jej využitia na cukráreň ako v minulosti. 

 

Na pracovnom rokovaní s riaditeľom Východoslovenského múzea v Košiciach sme rokovali o 

možnostiach spolupráce pri organizovaní podujatí pre Staromešťanov.  

 

Ako mestská časť sme pomohli pri realizácii projektu Čas spomaliť a na jeho verejnom predstavení 

som osobne podporil občianske združenie, ktoré projekt realizuje. 

 

Absolvoval som pracovný obed s predstaviteľmi združenia Rovás, ktoré ukončilo svoje pôsobenie vo 

vile majstra Vojtecha Löfflera na Kmeťovej ulici.  

 

Na pracovnom stretnutí s riaditeľkou Správy mestskej zelene sme prebrali problémové lokality a 

plány v mestskej časti. 

 

S vedením Slovenskej basketbalovej asociácie sme rokovali o možnosti zrealizovať v spolupráci s 

mestskou časťou turnaj v centre mesta s hromadným zapojením družstiev amatérskych 

basketbalistov. 

 

Zúčastnil som sa na slávnostnom stretnutí hudobného súboru Dubina, ktorý oslávil 10. výročie. 

 

Pri príležitosti 150. výročia narodenia historika a kňaza Vojtecha Wicka som sa zúčastnil slávnostnej 

spomienky na Vrátnej ulici v Košiciach.  

 

Navštívil som jediné mestské jasle v Košiciach, ktoré sídlia v MČ Košice-Staré Mesto na Jesennej 

ulici. S riaditeľkou sme prediskutovali problémy, s ktorými zápasia. 

 

Na pozvanie dekana som sa zúčastnil na prednáške na Fakulte verejnej správy v Košiciach pre 

študentov, ktorej témou bola prax v samospráve. 

 

S riaditeľkou OC Aupark sme rokovali o možnostiach spolupráce pri organizovaní rôznych podujatí 

a podpore pri charitatívnych akciách.  

 

Zúčastnil som sa na oslave 30. výročia Českého spolku.  
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Stretol som sa s vedením Občianskeho združenia Stroj, ktoré prejavilo záujem realizovať svoju 

kreatívno-umeleckú činnosť vo vile Vojtecha Löfflera. 

 

Na pozvanie majiteľov som sa zúčastnil na narodeninovej oslave secesnej kaviarne Slávia v centre 

Košíc. 

 

V Jedálni Vojvodská som sa spolu so starostami mestských častí zúčastnil na príprave polievky Sv. 

Alžbety pre chudobných a jej podávaní na Hlavnej ulici. 

 

Zúčastnil som sa na slávnostnom podujatí v Múzeu Vojtecha Löfflera pri príležitosti 30. výročia  jeho 

založenia a na slávnostnom ceremoniáli udeľovania cien Starého Mesta.  

 

Zúčastnil som sa na židovskom sviatku Chanuka na Hlavnej ulici, vianočnom koncerte v Dome 

umenia i na premiére opery v Národnom divadle Košice.  

 

Pozdravil som všetkých víťazov a ich rodičov v zaplnenej Radničnej sále, kde sa konal slávnostný 

Galaprogram 25. výročia recitačnej súťaže Slovo bez hraníc.  

 

Zúčastnil som sa slávnostnej svätej omše na počesť patrónky Sv. Alžbety Uhorskej a následne na 

obede na pozvanie od arcibiskupa. 

 

Po sérii rokovaní starostov k problematike počtu mestských častí v Košiciach sme na pracovnom 

stretnutí u starostu MČ Dargovských hrdinov dospeli k návrhu ich zníženia, ktorý sme predložili na 

rokovanie mestského zastupiteľstva.  

 

Od 25. októbra 2023 došlo k zmene organizačnej štruktúry. 
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